
 
 
 
 

Datum 2019-11-14 

Motion: 
Investera i nya vagnar för Saltsjöbanan 

Saltsjöbanan behöver nya vagnar. De nuvarande vagnarna är med sina 43 år slitna och omoderna, 
och de väsnas mycket jämfört med dagens pendel- och tunnelbanetåg. Vagnarna börjar närma sig 
slutet av sin tekniska livslängd. Det kan då bli svårt att uppbringa reservdelar och få extern 
service, i synnerhet när den motsvarande vagnstypen på tunnelbanans röda linje avvecklas inom 
något år. Behovet av nya vagnar är alltså akut. 

De senaste två höstarna har dessutom så många vagnar fått skadade hjul till följd av lövhalka att 
tågtrafiken på Saltsjöbanan har måst ställas in i sin helhet under flera veckor. Vad vi vet är det 
bara Saltsjöbanan i hela länet som drabbats av detta.  

De senaste åren har det skett en stor upprustning av Saltsjöbanan för att den ska kunna fungera i 
ytterligare många årtionden framöver: upprustade perronger, tillgänglighetsanpassningar, 
bullerskydd, säkerhetssystem för automatiskt tågstopp, nya el- och teleanläggningar, upprustat 
signalsystem, renovering av broar och tunnlar, nya kontaktledningar och stolpar, upprustning av 
depån m.m. 

Vidare investeras i två nya mötesplatser för att möjliggöra tätare trafik. Men för att dra full nytta 
av dessa investeringar och säkerställa den framtida driften behövs också moderna och 
funktionella vagnar, vagnar som inte tar skada vid lövhalka.  

Vi socialdemokrater yrkar därför: 
 

att kommunfullmäktige beslutar att Nacka kommun ska verka för att Saltsjöbanan snarast 
förses med nya moderna vagnar. 
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